

Młodzi zwolnieni z PIT

Kategoria: Polityka Społeczna

Opublikowano: piątek, 26, lipiec 2019 20:01

Patrycja Grebla-Tarasek

Odsłony: 735

W środę, 24 lipca br. Prezydent RP podpisał ustawę, dzięki której osoby do 26 roku życia nie zapłacą podatku od swoich dochodów.

Zwolnienie z podatku pozwoli osobom do 26 roku życia przy minimalnej pensji 2250 zł brutto zaoszczędzić 1,6 tys. zł w skali roku. Przy średnim wynagrodzeniu 4765 zł brutto w portfelu młodym zostanie ok. 4600 zł rocznie.

Programem zostaną objęte dochody podatników do 26 roku życia w kwocie nieprzekraczającej 85,5 tys. zł rocznie. Czyli zrównają się z górną granicą pierwszego progu podatkowego.

Dzięki wprowadzeniu ulgi w PIT dla osób do 26. roku życia, osoby, które rozpoczynają swoją karierę zawodową, otrzymają do ręki wyższe wynagrodzenie za swoją pracę. Będzie to istotny impuls do podejmowania legalnego zatrudnienia oraz pozostawania w kraju i rozwijania polskiej gospodarki.

Zerowy PIT obejmie zarówno zatrudnionych na umowy o pracę, jak i umowy zlecenia. Zgodnie z zapowiedziami ministra finansów, przepisy wejdą w życie już 1 sierpnia 2019 r.

Źródło: [Prezydent](#)